



Kami Ramcharan
Former Chief Financial Officer and
Assistant Commissioner, Finance
and Administration Branch
 Canada Revenue Agency



Career Path

Kami's professional career has been one of many changes. Over the past 30+ years, she has become a seasoned senior executive who has transformed organizations. She is well versed in many aspects of government responsibilities: policy development; program delivery; and delivery of corporate services, with a history of delivering results. An intuitive and capable executive with diverse and complex experience working at multiple departments in National Headquarters and in Regions, both in large and small departments and within central agencies.

Kami started her career in Winnipeg, relocating to Edmonton, Yellowknife, Amherst, NS, Victoria and of course Ottawa. She was the Assistant Commissioner and Chief Financial Officer for the Canada Revenue Agency as well as the Chief Financial Officer for both the Privy Council Office and Natural Resources Canada.



Education

- Master's degree in business administration from the University of Ottawa.



Kami Ramcharan
Ancienne Dirigeante principale
des finances et sous-commissaire,
Direction générale des finances et
de l'administration
 Agence du revenu du Canada



Cheminement de carrière

La carrière professionnelle de kami a été parsemé changements. Au cours des 30 dernières années, elle est devenue une cadre supérieure chevronnée qui a transformé les organisations. Elle connaît bien les nombreux aspects des responsabilités gouvernementales: élaboration de politiques; exécution de programmes; et la prestation de services corporatifs, avec une histoire de fournir des résultats. Un cadre intuitif et compétent avec une expérience diversifiée et complexe ayant travaillé au siège national et dans les régions de plusieurs ministères, tant dans les grands et les petits ministères que dans les organismes centraux.

Kami a débuté sa carrière à Winnipeg, déménageant à Edmonton, à Yellowknife, Amherst, NS, Victoria et bien sûr Ottawa. Elle a été sous-commissaire et dirigeante principale des finances de l'Agence du revenu du Canada ainsi que dirigeante principale des finances du Bureau du Conseil privé et de Ressources naturelles Canada.



Formation

- Maîtrise en administration des affaires de l'Université d'Ottawa.